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§ 1  Godkännande av föredragningslistan 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden fastställer den av ordföranden föreslagna föredragningslistan för 

sammanträdet. 
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BESLUTSÄRENDEN 

 

§ 2  Anmälan av inlämnade medborgarförslag 

 

Förvaltningen rapporterade att inga medborgarförslag hade lämnats in inför dagens 

sammanträde. 
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§ 3  Synliggör att ledarhundsekipage får vara i Farstas kommunala lokaler 

Svar på medborgarförslag 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden bifaller ett medborgarförslag från Ida Östlund om att synliggöra att 

ledarhundsekipage får vara i Farstas kommunala lokaler.  

 

Ärendet 

I ett medborgarförslag föreslår Ida Östlund att förvaltningen förtydligar att personer som 

använder ledarhund är välkomna i Farstas kommunala lokaler genom att sätta upp dekaler 

med ”ledarhund tillåten”. Östlund beskriver att det är en brist i många kommunala lokaler 

och ger exempel på att Pressbyrån har förtydligat skyltningen och att det har fått positiv 

effekt. Hon beskriver att det skulle vara ett enkelt och billigt sätt att undanröja missförstånd 

och oro.  

 

Förvaltningen föreslår att dekaler sätts upp i receptionen och att förvaltningen undersöker 

var dekaler för övrigt bör sättas upp, till exempel Aktivitetshuset Tuben, Mötesplats 

Fagersjö, EMMA Träfflokal i Hökarängen och andra lokaler förvaltningen förfogar över som 

tar emot besökare. Förvaltningen ser detta som ett led i att förverkliga kommunfullmäktiges 

övergripande mål om en stad för alla. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-08-27. 

Dnr 1.2.4-256/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 4  Lokaler för fritidsaktiviteter inomhus 

Svar på medborgarförslag 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på ett medborgarförslag 

från Mari-Anne Elsasdotter om lokaler för fritidsaktiviteter inomhus. 

 

Ärendet 

I ett medborgarförslag önskar Mari-Anne Elsasdotter lokaler i Gubbängen, Tallkrogen och 

Hökarängen för fritidsaktiviteter inomhus för verksamheter som vänder sig till barn, äldre 

och personer med funktionsnedsättning. Lokalerna ska vara tillgängliga för alla. Mari-Anne 

Elsasdotter frågar även vad som händer med bibliotekets lokal i Gubbängen när den blir tom. 

 

Förvaltningen har inventerat vilka möteslokaler som finns tillgängliga i de tre stadsdelarna 

och dess närområden. Det kommunala bostadsbolaget Familjebostäder har kontaktats om 

tillgängliga lokaler på Lingvägen vid Gubbängens centrum. Förvaltningen bedömer att 

tillgången till lokaler är god och ser gärna en fortsatt dialog med invånare om utvecklingen 

av sociala mötesplatser. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-07-17. 

Dnr 1.2.4-310/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 5  Plantera träd vid Skönstaholmsfältet i Hökarängen, närmast cykelbanan 

Svar på medborgarförslag 

 

BESLUT 

1. Stadsdelsnämnden bifaller ett medborgarförslag från Helena Rhodin om att plantera träd 

vid Skönstaholmsfältet i Hökarängen, närmast cykelbanan, under förutsättning att 

finansiering kan ordnas.  

2. Nämnden uppdrar åt förvaltningen att söka klimatinvesteringsmedel från 

kommunstyrelsen för att genomföra trädplanteringen. 

 

Ärendet 

I ett medborgarförslag föreslår Helena Rhodin att träd planteras vid Skönstaholmsfältet i 

Hökarängen, närmast cykelbanan. Träden skulle dämpa ljud från Nynäsvägen och binda en 

del föroreningar från den tunga trafiken. 

 

Förvaltningen är positiv till att avgränsa med träd och buskar mot cykel- och gångvägen för 

att skapa mer rumslighet på fältet. Träd tillsammans med buskar är den bästa kombinationen 

för att i någon mån påverka ljudbilden. Förvaltningen föreslår att nämnden söker 

klimatinvesteringsmedel för att kunna genomföra förslaget.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-08-15. 

Dnr 1.2.4-263/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 6  Ordna små inhägnade områden för bikupor 

Svar på medborgarförslag 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden avslår ett medborgarförslag från Philip Axamo om att ordna små 

inhägnade områden för bikupor.  

 

Ärendet 

I ett medborgarförslag föreslår Philip Axamo att staden ska ordna små områden för bikupor 

för att uppmuntra till biologisk mångfald och pollinering. Områdena ska förses med låsbara 

staket.   

 

Generellt har förvaltningen en positiv inställning till biodling för att gynna pollinering. Det 

som är problematiskt är placering och ansvar för eventuella bikupor. Förvaltningen kan 

skriva brukaravtal med privatpersoner men området får då inte inhägnas utan måste vara 

öppet för alla. Förvaltningen har därför inte möjlighet att genomföra förslaget. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-08-15. 

Dnr 1.2.4-325/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 7  Utegym i Gubbängen 

Svar på medborgarförslag 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden bifaller ett medborgarförslag från Esther Alenius om utegym i 

Gubbängen. 

 

Ärendet 

I ett medborgarförslag föreslår Esther Alenius att ett utegym ska anläggas i anslutning till 

Gubbängsfältet i Gubbängen. Många använder fältet och cykelvägarna för löpturer och 

Alenius tror att det skulle uppskattas med möjlighet till styrketräning som en avslutande 

aktivitet.  

 

Förvaltningen anser att det är ett bra förslag som bör kunna realiseras på Gubbängsfältet. 

Fältet kommer att få nya bollplaner och tonvikten på idrott kommer att förstärkas varför ett 

utegym passar väl in i sammanhanget. Eftersom stora förändringar väntas behöver 

förvaltningen samråda med idrottsförvaltningen och avvakta deras åtgärder innan det blir 

aktuellt med ett utegym.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-08-15. 

Dnr 1.2.4-241/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 8  Nyanläggning av naturlekplats i Svedmyraskogen i Tallkrogen 

Genomförandebeslut etapp 1 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att anlägga en naturlekplats i Svedmyraskogen i 

Tallkrogen enligt förvaltningens förslag. 

 

Ärendet 

Stadsdelsnämnden har sökt och fått 6,5 miljoner kronor för att anlägga en naturlekplats i 

Svedmyraskogen i Tallkrogen. Planering och dialog om lekplatsen har genomförts under 

våren. 

 

Förvaltningen föreslår tre mindre platser med olika inriktning med både inslag av lek och 

lärande om naturen. Leken utformas för barn i förskoleåldern medan platserna som helhet 

utformas med inslag för alla åldrar. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-08-28. 

Dnr 2.3-451/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 9  Uppföljning av kommunala vård- och omsorgsboenden – Veckobo 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning av uppföljningen av Veckobo 

vård- och omsorgsboende. 

 

Ärendet 

Alla vård- och omsorgsboenden följs upp årligen. Förvaltningen redovisar nu årets 

verksamhetsuppföljning av Veckobo vård- och omsorgsboende. Boendet har drivits på 

entreprenad av Stora Sköndal fram till hösten 2017 för att därefter gå över i kommunal regi.  

 

Förvaltningen gör den samlade bedömningen att enheten har en väl fungerande verksamhet. 

Dokumentationen är god och likaså patientsäkerheten. Vissa rutiner, som tidigare fanns inom 

Stora Sköndals ledningssystem, måste dock utvecklas och anslutas till nämndens 

ledningssystem. En åtgärdsplan har lämnats in där det framkommer att dessa brister antingen 

redan är åtgärdade eller att arbetet pågår.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-08-15. 

Dnr 1.2.1-347/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 10  Uppföljning av kommunala vård- och omsorgsboenden – Ängsö 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning av uppföljningen av Ängsö vård- 

och omsorgsboende. 

 

Ärendet 

Alla vård- och omsorgsboenden följs upp årligen. Förvaltningen redovisar nu årets 

verksamhetsuppföljning av Ängsö vård- och omsorgsboende. Boendet har drivits på 

entreprenad av Attendo fram till hösten 2017 för att därefter gå över i kommunal regi.  

 

Förvaltningen gör den samlade bedömningen att enheten har en väl fungerande verksamhet. 

Dokumentationen är god och likaså patientsäkerheten. Vissa rutiner, som tidigare fanns inom 

Attendos ledningssystem, måste dock utvecklas och anslutas till nämndens ledningssystem. 

En åtgärdsplan har lämnats in där det framkommer att dessa brister antingen redan är 

åtgärdade eller att arbetet pågår.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-08-15. 

Dnr 1.2.1-345/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 11  Uppföljning av stadsdelsnämndens budget 2018 – tertialrapport 2 

 

BESLUT 

1. Stadsdelsnämnden godkänner tertialrapport 2 för 2018. 

2. Nämnden begär budgetjustering för ökade kostnader för internränta om 0,3 mnkr. 

3. Nämnden begär budgetjustering för ökade kostnader för avskrivningar om 2,9 mnkr. 

4. Nämnden begär budgetjustering om 8,4 mnkr för omkostnader avseende tomgångshyror 

på Edö servicehus. 

5. Nämnden ansöker om stimulansbidrag och begär budgetjustering om 0,6 mnkr för 

beställarstöd och förprojektering av gruppbostad. 

6. Nämnden begär budgetjustering om 0,6 mnkr för startbidrag och beställarstöd för 

servicebostaden Giggen. 

7. Nämnden begär budgetjustering om 0,4 mnkr för faktiska kostnader för kommunalt 

bostadstillägg för personer med funktionsnedsättning. 

8. Nämnden begär budgetjustering om 0,3 mnkr för klimatinvestering i LED-armatur. 

9. Nämnden ansöker om utökade investeringsmedel om 1,5 mnkr för inventarier till förskola. 

 

Ärendet 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-09-17. 

Dnr 1.2.1-441/2017 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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REMISSER OCH YTTRANDEN 

 

§ 12  Med tillit växer handlingsutrymmet – tillitsbaserad styrning och ledning 

av välfärdssektorn (SOU 2018:47) och En lärande tillsyn (SOU 2018:48) 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen av 

huvudbetänkandet Med tillit växer handlingsutrymmet – tillitsbaserad styrning och ledning 

av välfärdssektorn (SOU 2018:47) och delbetänkandet En lärande tillsyn (SOU 2018:48). 

 

Ärendet 

Tillitsdelegationen har på regeringens uppdrag analyserat styrningen av välfärdstjänster och 

lämnar förslag på hur styrning, ledning och tillsyn kan utvecklas för att bättre möta 

medborgarnas behov, främja utvecklingsarbete och ta tillvarata medarbetares kompetens och 

erfarenhet. De principer som föreslås ska ge incitament för samverkan, minska detaljstyrning 

och administration och skapa en utvecklingsfrämjande kultur. Bland annat föreslås också 

inrättandet av policylabb, försöksverksamheter och frikommuner för att testa och utvärdera 

nya lösningar.  

 

Förvaltningen instämmer i problembeskrivningen och ställer sig positiv till förslag och 

rekommendationer.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-09-04. 

Dnr 1.5.1-382/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 13  God och nära vård – En primärvårdsreform (SOU 2018:39) 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen av 

betänkandet God och nära vård – En primärvårdsreform (SOU 2018:39). 

 

Ärendet 

Regeringens utredning Samordnad utveckling för god och nära vård har till uppdrag att 

stödja landstingen och andra myndigheter och organisationer i arbetet med att samordnat 

utveckla en modern jämlik, tillgänglig och effektiv hälso- och sjukvård med fokus på 

primärvården. Utredningen har nu lämnat sitt andra delbetänkande som presenterar en 

fördjupad färdplan och målbild för omstruktureringen av svensk hälso- och sjukvård. 

 

Förvaltningen ställer sig positiv till de förändringar som utredningen föreslår. Vi instämmer i 

att vård och omsorg inte organiseras på samma sätt som i dag om vi ska bibehålla eller öka 

kvaliteten i hälso- och sjukvården, möta de demografiska och epidemiologiska 

förändringarna samt möta det stora behovet av ett intensifierat och brett förebyggande arbete 

och samtidigt ha kontroll på kostnaderna. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-08-23. 

Dnr 1.5.1-431/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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ANMÄLNINGSÄRENDEN 

 

§ 14  Rapportering till IVO av ej verkställda beslut för kvartal 2 år 2018 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden lägger till handlingarna förvaltningens redovisning av rapporteringen till 

Inspektionen för vård och omsorg för kvartal 2 år 2018 av ej verkställa beslut enligt 

socialtjänstlagen och lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade. 

 

Ärendet 

Enligt lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS) och socialtjänstlagen 

(SoL) ska kommuner varje kvartal redovisa till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) de 

gynnande beslut om insats eller bistånd som inte har kunnat verkställas inom tre månader.  

 

För det andra kvartalet i år har förvaltningen rapporterat ett gynnande beslut om bostad 

enligt LSS som inte har kunnat verkställas i tid. Personen har tidigare tackat nej till 

erbjudande, men har nu fått bostad efter att ha tackat ja till nytt erbjudande.  

 

För samma period har sex ej verkställda beslut om äldreboende enligt SoL rapporterats, 

varav två är samma som förra kvartalet och fyra är nytillkomna. Alla har tackat nej till 

erbjudna platser.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-08-14. 

Dnr 1.2.1-437/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

 

  



 
 

FARSTA STADSDELSNÄMND 
 

 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

20 SEPTEMBER 2018 

SIDA 17 

 

 
 

 

 

Justerarnas signaturer                                                                                  Utdragsbestyrkande 

 

§ 15  Äldreomsorgens årsrapport 2017 

Rapport från äldrenämnden 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden lägger äldrenämndens rapport Äldreomsorgens årsrapport 2017 till 

handlingarna. 

 

Ärendet 

Kommunfullmäktige har gett äldrenämnden i uppdrag att utveckla en återkommande 

årsrapport om stadens äldreomsorg med fokus på kvalitet och likställighet, utifrån väsentliga 

fakta och data. Det finns sedan tidigare olika rapporter och redovisningar som beskriver 

nuläget inom äldreomsorgen men ingen samlad lägesrapport som ger en överskådlig bild. 

Årsrapporten ska möjliggöra jämförelser av data, över tid och mellan stadsdelsområden.  

 

I denna första rapport görs en sammanfattning och analys utifrån befintliga underlag 

gällande demografisk utveckling, stadsövergripande utvecklingsarbete, äldreomsorgens 

volym och kvalitetsredovisning ur olika perspektiv. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-08-23. 

Dnr 1.6-450/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

 

  



 
 

FARSTA STADSDELSNÄMND 
 

 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

20 SEPTEMBER 2018 

SIDA 18 

 

 
 

 

 

Justerarnas signaturer                                                                                  Utdragsbestyrkande 

 

§ 16  Kartläggning av stadens anhörigstöd 

Rapport från socialnämnden och äldrenämnden 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden lägger socialnämndens och äldrenämndens kartläggning av anhörigstödet 

i Stockholms stad till handlingarna. 

 

Ärendet 

Socialnämnden och äldrenämnden har tillsammans genomfört en kartläggning av 

anhörigstödet i staden. Kartläggningen har utförts av Ramböll Management Consulting. 

Syftet har varit att överblicka stadsdelsförvaltningarnas anhörigkonsulenters uppdrag och 

organisation, som ett led i att utveckla det fortsatta arbetet med införandet av Stockholms 

stads program för stöd till anhöriga. 

 

Kartläggningen visar sammanfattningsvis att samma typ av stöd erbjuds i stadsdelsområdena, 

men på olika sätt. De prioriterade utvecklingsområden som föreslås är en stadsövergripande 

uppdragsbeskrivning och att på olika sätt främja samarbete både internt och externt. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-08-15. 

Dnr 1.6-436/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

 

  



 
 

FARSTA STADSDELSNÄMND 
 

 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

20 SEPTEMBER 2018 

SIDA 19 

 

 
 

 

 

Justerarnas signaturer                                                                                  Utdragsbestyrkande 

 

§ 17  Stadsdelsdirektörens beslut enligt delegering och övriga 

anmälningsärenden 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan av nedanstående ärenden och beslut till handlingarna. 

 

Funktionshinderrådets protokoll den 10 september 2018 

 

Pensionärsrådets protokoll den 10 september 2018 

 

Utvecklings- och näringslivsrådets protokoll den 4 juni 2018 

 

Stadsdelsdirektörens beslut enligt delegering och övriga anmälningsärenden 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendena i en sammanställning daterad 2018-09-04. 

Dnr 1.1-765/2017 

 

Följande beslut har fattats av stadsdelsdirektören enligt nämndens delegering. Inom parentes 

anges enligt vilken ärendegrupp i nämndens delegeringsförteckning eller vilket specifikt 

nämnduppdrag som delegerade beslut har fattats. 

 

1. 2018-07-03: Överenskommelse mellan Farsta stadsdelsförvaltning och 

kulturförvaltningen om (fortsatt) samverkan under juli–december 2018 om utveckling av 

lokala kulturhus. Dnr 5-459/2018. 

2. 2018-08-08: Genomförandebeslut avseende byte av armaturer i Fagersjöskogens 

motionsspår. Dnr 3.1-424/2018. (8:14) 

3. 2018-08-13: Vidaredelegering till förvaltningschefen vid socialförvaltningen att 

genomföra upphandling av ramavtal avseende cirka 55 akut- och korttidsplatser för 

vuxna hemlösa, samt vidaredelegering till administrativ chef vid socialförvaltningen, 

eller den som hen förordar i sitt ställe, att företräda stadsdelsförvaltningen i MBL-

förhandling i denna upphandling. Dnr 2.2.2-460/2018. (Enligt 8:13 i 

delegeringsförteckningen och nämndbeslut 2018-06-14 § 6 om förvaltningschefens rätt 

att vidaredelegera; dnr 1.1-255/2018.) 

4. 2018-08-27: Resa i tjänsten för familjestödsenheten till Barcelona den 11-14 september. 

Dnr 1.1-456/2018. (9:18) 

5. 2018-08-28: Vidaredelegering till förvaltningschefen vid serviceförvaltningen att 

genomföra gemensam upphandling av ramavtal avseende busstransporter med chaufför. 

Dnr 2.2.2-461/2018. (Enligt 8:13 i delegeringsförteckningen och nämndbeslut 2018-06-

14 § 6 om förvaltningschefens rätt att vidaredelegera; dnr 1.1-255/2018.) 

 

 

 

  



 
 

FARSTA STADSDELSNÄMND 
 

 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

20 SEPTEMBER 2018 

SIDA 20 

 

 
 

 

 

Justerarnas signaturer                                                                                  Utdragsbestyrkande 

 

ÖVRIGT 

 

§ 18  Nämndens frågor och information från förvaltningen 

 

Vänsterpartiet, Socialdemokraterna och Miljöpartiet påminde om den fråga de ställde vid 

sammanträdet den 14 juni om fler återvinningsstationer i Tallkrogen. Förvaltningen lovade 

då kontakta trafikkontoret och FTI, Förpacknings & Tidnings Insamlingen. 

Stadsdelsdirektören berättade att förvaltningen har pratat med FTI om planerna på en ny 

återvinningsstation istället för den som togs bort. FTI har svarat att de inte funnit någon 

lämplig plats i området men att de gärna tar emot förslag. De åker då ut och tittar på platsens 

möjligheter. Förvaltningen tittar därför just nu på lämpliga platser och tar även gärna emot 

förslag från nämnden. 

 

Ordföranden avslutade den öppna delen av sammanträdet. 

 

 

 


